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Föredragande Kyrkoherde, Johannes församling Westerlund Johan 

 
Beslutsförslag 

Församlingsrådet besluter att anställa en vaktmästare efter Henrik Poppius och 
diskuterar långsiktiga planer gällande vaktmästeriet. 

 
Beslut 

Enligt förslag. 
 

Redogörelse  
Församlingen har haft tre ordinarie vaktmästare och för närvarande två, då Henrik 
Poppius nyligen slutade. De två övriga är övervaktmästare Paul-Henrik Roschier 
som huvudsakligen jobbar i Johanneskyrkan och vaktmästare Marianne Snäll som 
har hand om Högbergsgården, städning, serveringar med mera. 
Marianne har meddelat att hon ämnar avgå med pension inom detta år. Planen är 
att efter det fortsätta med två ordinarie vaktmästare och lägga om arbetet så att 
städning och större serveringar i högre grad än nu köps in. 
Förslagsvis kunde vi rekrytera en vaktmästare i stället för Poppius, och sedan 
arbeta in det nya systemet tills Snäll avgår. Efter det finns det alltså två ordinarie 
vaktmästare. Det innebär att också den vaktmästare som rekryteras behöver 
hantera planering, koordinering och resursering förutom de konkreta 
vaktmästaruppgifterna. 
Innan planerna slås fast är det ännu skäl att undersöka hur andra församlingar 
organiserar vaktmästaruppgifter samt i vilken mån man kan engagera frivilliga. 
 
 

Barnkonsekvensanalys 
Ingen barnkonsekvensanalys behövs. 

 
 


